2023年一句话经典语录励志爱情和搞笑英语句子
一句话经典语录英语(一)
You’re more than a shadow, I’ve just to believe.
我坚信，你不会只是我生命中的一个过客。
Remember, always laugh when you can. It's cheaper than medicine.
记住，只要你能笑，就笑吧。这可比药便宜多了。
From now on, I will expect nothing, and just take what I get.
从现在起，我将不再期待，只珍惜我所拥有的。
The fact is that the world is out of everyone's expectation. But some learn to forget, but others insist.
事实上，这个世界不符合所有人的梦想。只是有人可以学会遗忘，有人却坚持。
Do what makes you happy. Be with who makes you smile. Laugh as much as you breath. Love as long as you live.
做让你开心的事，交能逗你乐的朋友;像呼吸一样频繁地开怀笑，像生命一样长久地全心爱。
Sometimes, I’d rather feel nothing. It’s better. It’s easier.
有时候我真希望自己没有感觉，那就好过得多了。
If you want a happy life, tie it to a goal, not to people or thing.
如果你想过得快乐，把生活跟目标联系在一起，而不是跟某个人或某些事。
What someone possesses while others not,someone wishes for and someone loathes a lot,is just destiny.
有些东西，有人有，有人没有，有人求而不得，有人弃若敝屣，如果一定要给个解释，那就是命。
A friend who understands your tears is much more valuable than a lot of friends who only know your smile.
一个懂你泪水的朋友，胜过一群只懂你笑容的朋友。
Valuable stuff in this world are very few in this world there is only one you.
在这世上可贵的货色总是罕有，所以这世上只有一个你。
When someone tell you that you have changed, it’s just because you are not live a life in the way they get used to.
当有人说你变了的时候，不过是因为你不再按他们习惯的方式生活罢了。
It's not our abilities that show what we truly are,it is our choices.
决定我们成为什么样的人，不是我们的能力，而是我们的选择。
一句话经典语录英语(二)
The greatest disadvantage of a person is not selfish, passionate, brutal, capricious, but a paranoid love do not love themselves.
一个人最大的缺点不是自私、多情、野蛮、任性，而是偏执地爱一个不爱自己的人。
Sometimes you have to smile and act like everything is okay, hold back the tears and walk away.
有时候你不得不笑，表现得好像一切OK，然后，忍着眼泪走开。
Delay is the deadliest form of denial.
拖延是最彻底的拒绝。
If two past lovers can remain friends, it's either they were never in love or they still are.
如果分手的恋人还能做朋友，要不从没爱过，要不还在爱着
Don't let the noise of others' opinions drowns out your own inner voice, and most important，have the courage to follow your heart and intuition.
别让别人的观念埋没了自己内在的声音，要有勇气跟随自己的心与直觉，这才是最最重要的。
everything happens for a reason .
这个世界，没有偶然。
No matter when you start, it is important that you do not stop after starting. No matter when you end, it is more important that you do not regret after ended.
不论你在什么时候开始，重要的是开始之后就不要轻言放弃;不论你在什么时候结束，重要的是结束之后就不要后悔。
Never get too attached to anyone because attachments leads to expectations and expectations leads to disappointments .
不要太依赖一个人，因为依赖，所以期望，因为期望，所以失望。
Every person need a friend to make them laugh when they think they will never smile again.
每一个人都需要这样一个朋友：当以为自己再也笑不出来的时候，他能让你开怀大笑!
Being single means you're strong and patient enough to wait for someone who deserves your worth!
单身意味着你足够坚强，有足够耐心去等待那个值得拥有你的人!
I have passed your heart, not I don't want to stay, but you would not shelter.
我曾路过你的心，不是我不想停留，而是你不肯收留。
If we can only encounter each other rather than stay with each other, then I wish we had never encountered.
如果只是相见，却不能在一起，那宁愿从未相遇。
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